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MARTA JIMÉNEZ I IBORRA, portaveu del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de 
Catalunya a l'Ajuntament de Gavà, 
 
FORMULO 
 
la següent pregunta per a ser contestada per escrit: 
 
 
Antecedents: 
 
Hem rebut queixes de veïns de la Torre Lluch pel concert, gens concorregut, que va 
tenir lloc el passat dilluns 15 de juliol. Segons ens han indicat, el concert tenia un 
nivell acústic no adequat passades les 12 de la nit.  
 
La policia municipal, a requeriment d’aquests veïns, va indicar que el permís estava 
atorgat fins a les dues de la matinada, tot i que el concert no es va acabar fins a les 3. 
 
Tenint en compte que l’endemà era dia laborable, resulta si més no excessiu que 
aquest tipus d’espectacles s’allarguin tant, a més que les ordenances municipals 
deixen clar que a partir de les 11 de la nit cal controlar el volum del soroll. 
 
Pregunta: 
 

- Per què no s’adecua la programació d’aquests esdeveniments musicals que 
acaben tan tard als dies en què l’endemà és festiu? 

 
- Per què no es fixa una hora de finalització, en els esdeveniments que tenen 

lloc en dies feiners, més raonable, com ara les 12 de la nit, tal com per 
exemple es fa amb les sessions del Cinema a la Fesca? 
 

- Per què no s’adequa el nivell del so d’aquesta mena d’actes, tenint en compte 
l’espai en què tenen lloc i l’existència d’habitatges propers, de manera que no 
afectin tant els veïns? 

 
  
 
 
SOL·LICITO 
 
Que, d'acord amb l'establert a l'article 66.3 del Reglament Orgànic Municipal, em sigui 
contestada per escrit en un termini màxim d’un mes. 
 
Gavà, 20 de juliol de 2010 
 
 
 
Marta Jiménez i Iborra 
Grup Municipal d'ERC 
 
AL SR. ALCALDE-PRESIDENT DE L'AJUNTAMENT DE GAVÀ 


